
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 24-08-27 kl. 18:30-20:30.  

Plats: Västra Sundsskogsvägen 27, Hemma hos JO 

Ordinarie ledamöter:  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com) 

Per Böe (per.boe@telia.com)  

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Sofia Ferm (sofia.ferm@munkedal.se) 

Suppleanter:  

Jasmina Salja Pajic (jasmina_pajic@hotmail.com)  

Anders Eriksson (erikssonanders1980@gmail.com)  

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet. 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Michael Dahlström till justeringsman.  

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll. 
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4. Fastställande av dagordning. 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi. 

Saldot på bankkontot är 541 951,64 SEK och 203 958 kr på fasträntekontot. Styrelsen lägger 

rapporten till handlingarna. 

6. Områdesbelysning 

a. Upphandling av ny leverantör för armaturer och underhåll av belysning är på 

gång. Per leder det arbetet. Två leverantörer är på väg in med offerter.  

7. Blomlådor mellan gång och vägbanan. 

a. Installationen är avslutad och vi är mycket nöjda med resultatet. 

b. Sofia hör med leverantören om fortlöpande växtbyte (säsongsbyten osv.) 

8. Salt mellan vägbana och cykelbana. 

a. Vi har provat ättika och det är mer effektivt än salt.  

b. Vi testar att ta in ett bolag för att rensa ogräs mellan cykelbana och körbana på 

Östra Sundsskogsvägen från Västra sundsskogsvägen. Vi köper in en till två 

personer i en dag för att se hur långt man kommer.  J-O kontaktar leverantör.  

9. Avstängd stig mellan vita husen. 

a. Nya ägaren till fastigheten 1:149 avser att upprätta ett nytt staket och återställa 

stigens säkerhet.  

10. Soptunna vid affären 

a. Ägarna har nu återställt soptunnan utanför affären. 

11. Kabeldragning, västra sundsskogsvägen?  

a. Ordförande informerar om att Uddevalla Energi ska utföra en bananborrning 

inför dragning av nya elkablar under Västra Sundsskogsvägen  

12. Tvättning av lekutrustning och bänkar.  

a. Vi planerar att genomföra det kollektivt under höstens städdag. 

13. Slamsugning under Västra Sundsskogsvägen, vid pumphuset. + Återställande av 

stenar i bäcken.  

a. Styrelsen beslutar att lägga tillbaka stenarna nedströms kulvert. 

14. Diket vid Rödjordsvägen. 

a. Vi behöver hantera ett problem vid Rödjordsvägen.  

15. Parkeringsfrågan utanför HBJ.  



a. Styrelsen anser att vi tar åtgärd i frågan i samband med kommunens 

asfaltering.  

16. Spegel, Västra Sundsskogsvägen/Kastetvägen. 

a. Styrelsen beslutar att köpa in nya speglar till området. Kostnad ca 15 000 kr.   

17. Sandlådor för vinterväghållning.  

a. Vi kommer fylla på sandlådorna för halkbekämpning inför vintern. 

18. Trappan vid serpentinen 

a. Offerter intagna för att göra om och säkra upp trappan. 

i. Styrelsen beslutar att investera max 75 kkr. för trappan.  

19. Ny tillfälliga fartgupp vid Östra Sundskogsvägen 

a. Styrelsen beslutar att köpa in två nya uppsättningar fartgupp för korsningen 

Östra Sundskogsvägen/Byhagsvägen för max 20 kkr.   

20. Trädfällarna.  

a. Styrelsen beslutar att engagera trädfällarna att röja sly på grönområden inför 

höstens städdag.  

21. Städdag: Höstens städdag är lördag den 12 oktober 

22. Övrigt. 

23. Nästa möte 

a. Måndag den 23/9 - 24 kl 18:30 hemma hos Per.  

Inga övriga frågor. 

Jan-Ove Lundqvist Ordförande____________________ 

Michael Dahlström Justeringsman ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 
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